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نگرانی هواداران تراکتور از غیبت پیمان

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهاد فرهاد پور: هواداران تیم تراکتور نسبت به 
غیبت مهاجم تیم خود واکنش نشان دادند.

ب��ه گزارش عصرآزادی آنلاین، غیب��ت دو روزه پیمان بابایی نگرانی هواداران تیم تراکتور را 
به همراه داشت.

پیمان بابایی از روز شنبه در تمرین تیم تراکتور حضور نداشت و همین سبب شده بود که 
نگرانی هواداران تراکتور را به همراه داشته باشد که وی در فصل نقل و انتقالات زمستانی به 

تیمی دیگر پیوسته است.
در پیگیری های صورت گرفته مش��خص شد پیمان بابایی به دلیل سرماخوردگی شدید دو 

روز گذشته در استراحت بوده و احتمالا امروز هم غایب تمرین تیمش باشد.
پیش از این باش��گاه پرس��پولیس برای جذب این مهاجم در فصل نقل و انتقالات زمستانی 
تمایل نش��ان داده بود، اما باش��گاه تراکتور به درخواست سولدو در نیم فصل هیچ بازیکنی را 

واگذار نخواهد کرد.

هوگوپوشان نارنجی پوش به دنبال جام طلایی

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهادپور؛ تیم تکواندو مس سونگون ورزقان با 
پیروزی مقتدرانه برابر شهرداری ورامین مرحله ی نهایی لیگ برتر تکواندو را آغاز 

کرد.
به گزارش عصرآزادی آنلاین، تیم تکواندو مس سونگون ورزقان در نخستین دیدار مرحله ی 

نهایی لیگ برتر تکواندو با نتجیه 7 بر یک شهرداری ورامین را شکست داد.
نماین��ده  ش��د  برگ��زار  تکوان��دو  فدراس��یون  س��الن  در  ک��ه  دی��دار  ای��ن 
 آذربایجان ش��رقی در 7 دی��دار پیاپ��ی پی��روز ش��ده و از ب��ازی هش��تم انص��راف دادن��د.

در وزن اول و دوم س��روش احمدی و عرفان ناظمی به ترتیب 5-0 و 13-4 حریفان خود را 
از پیش رو برداشت.

سعید رجبی در وزن سوم بعد از تساوی 8-8 مقابل حریف شهرداری ورامین موفق شد در 
راند طلایی صاحب برتری شود.

میرهاش��م حس��ینی ملی پوش المپیکی وزن چهارم مس سونگون ورزقان مقتدارانه 3-23 
حریف خود را شکست داد و محمدحسن پلنگ افکن در یک بازی نزدیک 7-5 پیروز شد.

علی توکلی 28-8 و پاش��ا عطاردی 11-9 در وزن های شش��م و هفتم حریفان خود را با 
شکست بدرقه کردند. همچنین در وزن هشتم نماینده مس سونگون مقابل شهرداری ورامین 

انصراف داد.
پیش از این قرار بود هفته های اول - دوم و س��وم لیگ برتر تکواندو برگزار شود که پس از 
مش��خص شدن نتایج تست pcr تیم های دانشگاه آزاد اسلامی و لوازم خانگی کن دیدار اول 

و سوم امروز مس سونگون با این تیم ها لغو شد.

تیم فوتبال زنان چین قهرمان آسیا شد
تی�م فوتبال زنان چین برای نهمین بار عنوان قهرمانی جام ملت های فوتبال زنان 

آسیا را به دست آورد.
بیس��تمین دوره جام ملت های فوتبال زنان آسیا یک شنبه، 17 بهمن با قهرمانی تیم چین 

به پایان رسید.  
دیدار فینال این مس��ابقات ام��روز بین تیم های چین و کره جنوبی برگزار ش��د که چین با 

حساب سه بر دو به برتری رسید و جام قهرمانی را به دست آورد.
چین پیش از این هش��ت دوره قهرمان آس��یا ش��ده بود و امروز هم نهمین جام را به دست 
آورد تا هم چنان پرافتخارترین تیم آسیا باشد. در دیدارهای مرحله پلی آف هم که برای کسب 
پنجمین س��همیه جام جهانی بین تیم ه��ای تایلند، ویتنام و چین تایپه برگزار ش��د، ویتنام 

توانست با دو پیروزی و کسب ۶ امتیاز به جام جهانی صعود کند.  
بر این اس��اس چین، کره جنوبی، ژاپن، فیلیپین، ویتنام به همراه اس��ترالیا میزبان تیم هایی 

هستند که از آسیا به جام جهانی صعود کردند.
تیم ملی فوتبال زنان ایران هم برای اولین بار در این مس��ابقات ش��رکت کرد که با تیم های 
چین، چین تایپه و هند هم گروه بود. ایران مقابل هند به تساوی بدون گل رسید، با هفت گل 

مقابل چین شکست خورد و با پنج گل هم نتیجه را به چین تایپه واگذار کرد.  

ریکانی نه به استقلال می رود، نه به پرسپولیس
کاپیتان نفت می گوید در تیمش باقی خواهد ماند.

طالب ریکانی، بازیکن تیم فوتبال صنعت نفت آبادان در حاشیه دیدار تدارکاتی این تیم برابر 
مس رفسنجان اظهار کرد: با تیم خوب مس بازی دوستانه ای داشتیم. این تیم، به خاطر دیر 
ش��روع کردن کار، نمی توانست در آبادان بازی کند و مجبور شدیم به تهران بیاییم. امیدوارم 

آماده حضور در لیگ شویم.
وی ادامه داد: من که کاری نکردم و این بازیکنان بودند که به من احترام گذاش��تند. تیمی 
که پول نداشته باشد، احترام هم ندارد. همیشه تا هفته پنجم یا ششم مشکلات مالی ما حل 
می شد اما امسال 15 هفته طول کشید و حتی بازیکنان نمی توانستند خانه بروند. واقعا سخت 
اس��ت یک فوتبالیس��ت ۶ ماه پول نگیرد. در بدترین ش��رایط ذوب آهن را بردیم و هر کاری 

می کنیم برای هواداران است. این تیم، تمام وجود مردم آبادان است.
ریکانی درباره پیشنهاداتش از تیم های دیگر گفت: من دوست دارم در شهر خودم بازی کنم 
و با تمام وجود می جنگم. من حتی به ش��وخی گفتم با امیدها برای جام حذفی می روم زیرا 
این شهر لایق یک قهرمانی را دارد. من 2 بار به اجبار از تیمم جدا شدم ولی هر موقع در تیم 
دیگری بودم، منتظر زنگ نفت آبادان بودم زیرا این تیم خانه من است . استوری من فشار به 

کادر فنی و بازیکنان بود و دلیل دیگری نداشت تا فشارها از روی ان ها کم شود.

مهاجم پیکان به ذوب آهن پیوست
مهاج�م جنوبی تیم فوتبال پیکان با عقد قراردادی به جمع سبزپوش�ان اصفهانی 

اضافه شد.
مهاجم تیم فوتبال پیکان راهی ذوب آهن ش��د تا نیم فصل دوم با لباس ذوب آهن به میدان 
برود. محمد امین درویش��ی، مهاجم فوتبال ایران اس��ت که سابقه حضور در تیم های پیکان، 
گل گهر س��یرجان، گل ریحان البرز، صنعت نفت آبادان و گسترش فولاد تبریز را در کارنامه 

خود دارد.

سرپرس�ت تیم ملی بس�کتبال ای�ران گفت: 
حضور تیم های لبن�ان و اردن در تهران منتفی 
شد و در نظر داریم با تیم های داخلی دیدارهای 

دوستانه برگزار کنیم.
مس��عود عماری اظهار داشت: طبق برنامه ریز های 
انجام شده قرار بود تیم های بسکتبال اردن و لبنان به 
تهران آمده تا دیدارهای دوس��تانه ای را با آنها برگزار 
کنی��م اما به دلی��ل حضور این دو تیم در مس��ابقات 
»عرب کاپ« سفرشان به ایران لغو شد و به این جمع 
بندی رسیدیم تا با تیم های داخلی بازی کنیم تا در 

این شرایط خاص، مشکلی به وجود نیاید.
وی در م��ورد تعداد ملی پوش��ان مبتلا به ویروس 
کرونا و این که گفته می ش��ود تع��داد رو به افزایش 
اس��ت، تاکید ک��رد: در هم��ان روز اول از همه ملی 
پوش��ان و کادر فنی تس��ت گرفته ش��د که به غیر از 
ارسلان کاظمی که مبتلا بود سایر نفرات در سلامتی 
کامل ب��وده و هنوز هم فرد جدی��دی در اردوی تیم 
ملی مبتلا نش��ده است. س��جاد مشایخی در اصفهان 
بود و طی تماسی که با هم داشتیم اعلام کرد علائمی 
دارد که تست داد و مشخص شد کرونا گرفته و برای 

همین قرار ش��د به تهران نیاید. سرپرس��ت تیم ملی 
بس��کتبال ای��ران در مورد بهن��ام یخچالی هم گفت: 
بهنام از قبل مبتلا ش��ده بود و ب��ه دوره تمرین تیم 
ملی باز نمی گردد، با او در ارتباط هستیم و قرار است 

به زودی به ما ملحق شود. اگر مشکلی پیش نیاید 28 
بهمن ماه در تهران خواهد بود تا در کنار س��ایر ملی 

پوشان تمرینات خود را دنبال کند.
عم��اری در م��ورد حض��ور حامد حدادی و س��ایر 

لژیونره��ای تیم ملی یادآور ش��د: در بی��ن بازیکنان 
ش��اغل در خارج از ایران حضور حامد حدادی مطرح 
بود که به دلیل ش��رایط س��خت قرنطین��ه در چین 
حضورش منتفی ش��د چرا ک��ه وی اگر به تهران می 
آمد باید در بازگش��ت مدت طولانی را در این شرایط 
م��ی ماند و تصمیم گرفتیم در این پنجره در خدمت 

تیم باشگاهی خودش باشد تا شرایط سخت نشود.
وی به مصدومیت امیرحس��ین آذری اش��اره کرد و 
گفت: مصدومیت او از ناحیه مچ پاس��ت و با صحبتی 
که با دکتر داشت مقرر شد در تمرینات حضور نیافته 
تا مصدومیتش تش��دید نش��ود. اما سایر ملی پوشان 
در وضعیت خوبی بوده و مش��کلی ندارند و س��رحال 

تمرین می کنند.  
تیم ملی بسکتبال ایران برای حضور در رقابت های 
پنجره دوم انتخابی جام جهانی 2023 آماده می شود. 
ملی پوش��ان کش��ورمان در ب��ازی رفت پنج��ره دوم 
رقابت های انتخابی جام جهانی 2023 روز پنج شنبه 
5 اس��فند ماه به مصاف تیم قزاقستان و روز یکشنبه 
8 اس��فند ماه به مصاف تیم سوریه خواهد رفت. این 

مسابقات به میزبانی ایران برگزار می شود.

س�رداور ایرانی رقابت های جاده قهرمانی آسیا گفت: متاسفانه 
تنها داور بین المللی دوچرخه سواری ایران هستم و آرزو می کنم 
به زودی شاهد حضور نمایندگان داوری ایران در رقابت های برون 

مرزی باشیم.
»مجید ناصری« ، افزود: از سوی فدراسیون جهانی دوچرخه سواری به 
عنوان سرداور رقابت های جاده قهرمانی آسیاست که قرار است در کشور 
تاجیکستان برگزار شود که امیدوارم در این رقابت ها نیز نماینده شایسته 
ای برای جامعه داوری ایران باش��م و پس از المپیک این رویداد را نیز با 

کارنامه موفقی پشت سربگذارم.
وی در مورد زمان برگزاری این رویداد و احتمال تعویق یا لغو آن گفت: 
فعلا که هدف بر برگزاری رقابت هاست چرا که ابلاغ من صادر شده مگر 
آنکه در روزهای آینده اتفاق خاصی روی دهد. مسابقات طبق برنامه باید 
از ششم تا ۱۲ اسفندماه و به میزبانی تاجیکستان برگزار شود و باید دید 

در روزهای آینده چه اتفاقاتی رقم می خورد.
سرداور مسابقات جاده قهرمانی آسیا در خصوص این که سایر داورهای 
این مسابقات از چه کشورهایی انتخاب شده اند،   یادآور شد: هنوز اطلاع 
ندارم که داوران از چه کشور هایی برای این رویداد انتخاب می شوند اما 

بدون شک بهترین داوران آسیایی را باید در این رویداد ببینیم.

ناص��ری درباره عملکرد موفق خود در بازی های المپیک و انتخابش به 
عنوان س��رداور مسابقات جاده قهرمانی آس��یا افزود: وقتی نسبت به کار 
تعهد و مس��ئولیت داشته باشیم و با عشق به کار خود ادامه دهیم، بدون 
ش��ک موفق خواهیم ش��د. من عاشق دوچرخه س��واری بوده و هستم و 

همیشه با تمام انگیزه و توانم در امر داوری به قضاوت پرداختم.
وی تاکید کرد: من پیش از این مربی بودم اما به دلیل بی برنامگی هایی 

که در آن دوران اتفاق می افتاد از کار در تیم ملی انصراف دادم و به دلیل 
عشق و علاقه ای که به دوچرخه سواری داشتم به عنوان داور به کار خود 

ادامه دادم چرا که نمی توانستم از این جامعه دور باشم.
س��رداور مسابقات جاده قهرمانی آس��یا تصریح کرد: من نماینده ایران 
هس��تم و می خواهم به گونه ای قضاوت کنم که راه برای س��ایر داوران 
کش��ورمان باز باش��د. یکی از راه های موفقیت این اس��ت که دوره های 
مختلفی را در کشورمان برگزار کنیم که این موضوع باعث ارتقای سطح 
داوری و دان��ش فنی داوران کش��ورمان می ش��ود. از س��ویی دیگر باید 
مسابقات داخلی را نزدیک با استانداردهای جهانی برگزار کنیم تا داوران 
ایرانی در مس��یر درست قرار بگیرند. ناصری گفت: در این مدت پیشرفت 
هایی داشته ایم ولی هنوز کافی نیست، باید به داوری اهمیت داده شود و 
این نیازمند حمایت مسئولان است. متاسفانه وضعیت فدراسیون الان در 
شرایط بلاتکلیف است و همه منتظر هستیم تا پس از تایید اساسنامه در 
فدراسیون جهانی، مجمع برگزار و با انتخاب رئیس فدراسیون بتوانیم به 
چهارسال آینده امیدوار باشیم. بدون شک در دوره سرپرستی، فدراسیون 
محدودیت هایی دارد که بر همین اساس نمی تواند گام های مهم و اساسی 
ب��ردارد اما امیدوارم با برگزاری مجمع هرچه زودتر دوچرخه س��واری در 

مسیر خوب خود قرار بگیرد.

ناصری: متاسفانه تنها داور بین المللی دوچرخه سواری هستم

سرپرس�ت انستیتو بین المللی کش�تی گفت: برنامه های بسیار 
مهمی برای انس�تیتو تدارک دیده شده که قطعاً با حمایت ویژه و 

تخصیص بودجه لازم مقدور خواهد بود.
ناصر نوربخش سرپرس��ت انستیتو کشتی با تش��ریح برنامه ها و اهداف 
این انس��تیتو اظهار داش��ت: حدود ۴ ماه اس��ت که در انس��تیتو حضور 
دارم و در ای��ن م��دت برگزاری ۳۰ کلاس آموزش��ی را در زمینه داوری، 
مربیگری و بانوان در دس��ت اقدام داریم که تاکنون ۱۰ کلاس کنترل و 
استاژ برگزار شد اس��ت. با وجود اینکه با مدرسان خود صحبت می کنیم 
و سرفصل های آموزشی را نیز به آنها داده ایم متأسفانه در برخی از موارد 
ناهماهنگی های��ی ب��ه وجود می آید که نیازمند آن اس��ت که یک کلاس 

توجیهی برای مدرسین هستیم.
وی ادامه داد: کاری که مدنظر ماس��ت کامل انجام نمی ش��ود ما برای 
کلاس های خود س��رفصل های جدید آموزش��ی از جمله س��رفصل انجام 
فنون تعریف کرده ایم. مدت کلاس های عملی ما از یک یا دو روز به ۱۰ 
روز رسیده و در این مدت مدرسین باید طبق سرفصل تعیین شده نسبت 
ب��ه آموزش مربیان بپردازند اما در برخی موارد آموزش هایی خارج از این 

سرفصل ها داده می شود.
نوربخش اظهار داشت: حتی بسته به درجات کشتی سرفصل درس های 
ما تفکیک ش��ده و همه این موارد را در قالب آئین نامه ی بر روی س��ایت 

فدراسیون کشتی قرار داده ایم تا در دسترس همه باشد.
نوربخش گفت: پیش از این در انستیتو کشتی کمیته هایی تعریف شده 
ب��ود اما فع��ال نبوده و و در واق��ع وجود خارجی نداش��تند، ضمن اینکه 
دس��تورالعملی هم برای آنها تعریف نشده بود. در این مدت سعی کردیم 
ک��ه چندین کمیته را با با دس��تور العمل مش��خص و با حضور اس��اتید 
برجسته دانشگاهی و افراد متخصص تشکیل دهیم که در اولین گام اقدام 
به برگزاری جلسات برای تشکیل کمیته بازاریابی و کمیته آسیب شناسی 

و استعدادیابی برای اولین بار کردیم.

وی تصری��ح کرد: آئین نامه کاملی به جهت آموزش نداش��یتم و ما در 
ای��ن مدت این آئین نامه را در س��طح های مختلف تدوین کردیم. ضمن 
اینکه سه کتاب اصول عملی تمرینات کشتی، بازی های کشتی و حرکات 
زمینی ژیمناستیک- تمرینات پل سازی دونفره و زبان انگلیسی تخصصی 
کشتی داوری و مربیگری را به چاپ رساندیم و این کتاب باید در سرفصل 
آموزش مدرس��ین ما قرار بگیرد، البته با توجه به نیازهایی که داشته این 
کتاب دوباره مورد بازبینی قرار گرفته و نس��خه جدید آن به زودی چاپ 

خواهد شد.
سرپرس��ت انستیتو کشتی در مورد فعالیت کمیته مربیان در این مرکز 
علم��ی گفت: در حال حاضر عملًا چنین کمیته ای نداریم و به دنبال این 
هستیم که آئین نامه ای برای این کمیته تدوین کنیم و می بایست حتماً 
یک نماینده از این کمیته در مسابقات مختلف حضور داشته باشد. قطعاً 
دغدغه فدراس��یون کش��تی آموزش صحیح و اصولی مربیان و همچنین 
ارتق��ا دانش فن��ی و علمی آنها اس��ت. اولین کاری که باید انجام ش��ود 
غربالگری مربیان اس��ت، یعنی مدرسان ما در استان ها حضور پیدا کنند 
و کلاس ه��ای کنترل و ارتقا برگزار ش��ود و مربیانی که توانایی انجام کار 

را ندارند از گردونه خارج و به مربیانی که فنی و با دانش هس��تند بهای 
بیشتری داده شود.

وی ادام��ه داد: کاری که از س��وی فدراس��یون انجام ش��ده ایجاد یک 
سیستم جامع اطلاعات کشتی است که مربیان می بایست در آن سیستم 
ثبت نام کنند و در این س��امانه ما ۱۳ مرحله برای مربیان درنظر گرفته 
ایم که از کمترین درجه تا درجه ی بین المللی ادامه خواهد داش��ت، که 

طی این مراحل باعث انگیزه مربیان خواهد شد.
نوربخش اظهار داش��ت: از سوی دیگر باید تمامی مربیان مورد ارزیابی 
کامل مدرس��ین ما ق��رار بگیرند تا یک آگاهی کام��ل از وضعیت کمی و 
کیفی مربیان کل کش��ور بدس��ت بیاوریم. تمام��ی کلاس هایی که انجام 
می ش��ود، فیلمبرداری ش��ده و پس از آن در انس��تیتو کش��تی بررسی 
می شود. تاکنون کلاس های استاژ )ورود به مربیگری( را برگزار کردیم اما 
اولین کلاس کنترل و ارتقا ما در خوزستان و در منطقه آزاد اروند برگزار 
می شود که شخصاً در آن حضور خواهم داشت. اگر می خواهیم در زمینه 
مربیگری موفق شویم باید در مقاطع کوتاه و پیوسته کلاس های مختلف 
را برای آنها برگزار کنیم چون یک مربی برای رسیدن به آن درجه کمال 

و پختگی نیازمند گذراندن کلاس های بسیاری است.
وی گفت: ما برنامه های بس��یاری را برای انستیتو کشتی تدارک دیده 
ایم، تدوین آئین نامه های مختلف، تشکیل کمیته های مختلف و همچنین 
برگ��زاری دوره های داخلی و بین المللی، اما تمامی اینها نیازمند حمایت 
ویژه از این مرکز علمی اس��ت. انس��تیتو توسط پرفسور حمیدی در دهه 
هفتاد بعنوان یک مرکز علمی برای کش��تی کش��ور پایه گذاری شد، اما 
پس از گذشت ۳۰ سال باید نگاه ها به این مرکز علمی عوض شود، چراکه 
اگ��ر بتوانیم قدرت و اختیار عمل لازم را به این مرکز بدهیم می توانیم به 
صورت اصولی و زیرساختی کار کشتی را درست کنیم. البته که این کار 
زمان بر اس��ت اما بالاخره باید از یک جا ش��روع شود و همین الان هم از 

خیلی از کشورهای صاحب کشتی دنیا در این زمینه عقب هستیم.

از سوی سرپرست جدید؛

برنامه ها و اهداف انستیتو بین المللی کشتی تشریح شد

حضور تیم های بسکتبال اردن و لبنان در تهران منتفی شد
سرپرست تیم ملی:

تاریخ مسابقات والیبال بازی های آسیایی تغییر کردتغییر برنامه تیم ملی شنا در پی شیوع امیکرون

مربی تیم ملی ش�نا می گوید با توجه به تعویق یکس�اله 
مس�ابقات قهرمان�ی جهان برنامه های تی�م ملی نیز تغییر 

کرده است.
خش��ایار حضرتی ، در خصوص ش��رایط آمادگی تیم ملی شنا 
اظهار کرد: ش��رایط ش��ناگران خوب است و آنها در هر دو مرحله 
لیگ رکوردش��کنی کردند. در مرحله اول مهرشاد افقری و سینا 
غلامپ��ور رکورد ۵۰ پروانه و ۱۰۰ آزاد را شکس��تند و در مرحله 
دوم نیز هومر عباس��ی رکورد ۱۰۰ متر کرال پشت بزرگسالان و 

ابوالفضل  سام رکورد جوانان را زدند.
وی در خصوص اردوهای تیم ملی ش��نا گفت: قرار اس��ت اردویی برای آخر بهمن داشته باشیم اما مقداری 
این شیوع کرونا باعث شده است بزنامه های ما به تعویق بیفتد. ملی پوشان قرار است در آن اردو در تست های 

کمیته ملی المپیک نیز شرکت کنند. باید ببینیم شرایط چطور پیش خواهد رفت .
وی در ادامه در خصوص مسابقات تدارکاتی تیم ملی افزود: قرار بود اواخر اسفند یک مسابقه خارجی داشته 
باش��یم اما به خاطر تعویق یکساله مسابقات قهرمانی جهان)که قرار بود اواخر اردیبهشت ۱۴۰۱ برگزار شود( 
برنامه های ما هم تغییر کرد. اکنون اول باید به مس��ابقات کش��ورهای اسلامی و بازی های آسیایی فکر کنیم. 

مجبوریم فصل بندی  را تغییر دهیم و برنامه ها نیز تغییر خواهد کرد.
حضرتی اضافه کرد: با این شرایط ملی پوشان اردیبهشت یا خرداد در یک مسابقه شرکت می کنند و بعد از 
آن هم احتمالا در تیر اردوی خارجی خواهیم داشت که اینها بستگی به شرایط مالی هم دارد. بعد از آن اردو 
هم به یک مسابقه خواهیم رفت. بعد از این برنامه ها باید ببینیم مسابقات کشورهای اسلامی برگزار می شود یا 
خیر. اگر برگزار شود ملی پوشان در آن مسابقات شرکت می کنند و اگر لغو شود در آن زمان هم یک مسابقه 

دیگر برای شناگران تدارک می بینیم.
وی در پاسخ به این سوال که آیا مشخص است چه تعداد شناگر عازم بازی های آسیایی و کشورهای اسلامی 
خواهند شد گفت: هنوز دقیقا مشخص نیست برای بازی های آسیایی چند نماینده داشته باشیم اما می توانیم 
بین ۴ تا ۶ نفر اعزام کنیم. برای کشورهای اسلامی احتمالا تعداد بیشتری نماینده داشته باشیم چون در دوره 

قبل سه مدال برنز گرفتیم و در تلاش هستیم در این دوره رنگ مدال ها و تعداد آنها را بیشتر کنیم.

کنفدراسیون والیبال آسیا با پیشنهاد رئیس فدراسیون 
والیبال ایران، تاریخ مس�ابقات والیبال بازی های آسیایی 

۲۰۲۲ چین را تغییر داد.
فدراسیون والیبال اعلام کرد بر اساس تقویم اعلام شده ازسوی 
فدراسیون جهانی والیبال و کنفدراسیون والیبال آسیا، تیم ملی 
والیبال ایران در س��ال آینده در س��ه روی��داد مهم لیگ ملت ها، 
مسابقات قهرمانی مردان جهان و بازی های آسیایی ۲۰۲۲ چین 
حضور پیدا خواهد کرد. پیش از این قرار بود مس��ابقات والیبال 

مردان بازی های آسیایی از ۱۹ تا ۳۱ شهریورماه برگزار شود که دو روز شروع )۱۹ و ۲۰ شهریور( این مسابقات 
همزمان با دو روز پایانی قهرمانی مردان جهان در روس��یه بود. محمدرضا داورزنی رئیس فدراس��یون والیبال 
در اجلاس آس��یای مرکزی به رئیس کنفدراس��یون والیبال آسیا پیشنهاد داد با توجه به این تداخل زمانی دو 
مس��ابقه قهرمانی جهان و بازی های آس��یایی، تاریخ برگزاری مسابقات والیبال مردان بازی های آسیایی تغییر 
کند که ریتا س��وبوو، رئیس کنفدراس��یون والیبال آسیا قول پیگیری این موضوع را داد و پس از پیگیری ها و 
مذاکرات داورزنی با مس��ئولان مربوطه کنفدراسیون والیبال آسیا، شانریت مدیر اجرایی کنفدراسیون والیبال 
آس��یا با ارس��ال نامه ای به داورزنی اعلام کرد که مس��ابقات والیبال مردان بازی های آسیایی از ۲۶ شهریور تا 

سوم مهر برگزار خواهد شد.
بدین ترتیب مردان والیبال ایران در سال ۱۴۰۱ از ۱۷ خرداد تا ۱۹ تیرماه در مرحله مقدماتی و در صورت 

صعود در مرحله نهایی لیگ ملت ها ۲۰۲۲ حضور خواهند یافت.
تی��م ملی والیبال ایران پس از لیگ ملت ها در صورت نهایی ش��دن حضور ای��ران در جام واگنر )۲۷ تا ۲۹ 
مردادماه( به لهس��تان س��فر خواهد کرد و سپس در مسابقات والیبال قهرمانی مردان جهان )چهارم تا بیستم 

شهریورماه( در روسیه شرکت می کند.
شش روز پس از فینال قهرمانی مردان جهان، مسابقات والیبال مردان بازی های آسیایی از ۲۶ شهریور آغاز 
خواهد ش��د که با توجه به اهمیت کس��ب مدال طلا والیبال این بازی ها، تیم ملی والیبال مردان ایران با تمام 

قوا در این رقابت ها حضور پیدا خواهد کرد.
مسابقات والیبال زنان بازی های آسیایی ۲۰۲۲ چین نیز از ۱۷ تا ۲۵ شهریورماه برگزار خواهد شد.


